
 

GROENLINKS N.O. Veluwe 

Het nieuwe jaar is al weer in zicht; de Kerstdagen staan voor de deur en ook 
de voorraden vuurwerk liggen klaar; in principe bedoeld, veronderstel ik, om 
de jaarwisseling extra feestelijk te maken. 

Als ooit het vluchtverhaal van het bekendste vluchtelingenpaar met kind uit de 
wereld parallellen vindt in de geschiedenis, dan is het wel nu, in deze 
wanordelijke tijden. 

Er is ontzaglijk veel werk aan de winkel willen we in onszelf, in elkaar en in 
een toekomst kunnen blijven geloven; voor onszelf en generaties na ons.  

En juist in deze dagen loop je dan tegen de kernvraag aan, door tal van krantenartikelen, 
kerstprogramma’s e.d. hoe wij ons willen verhouden tot het leven zelf, tot ons eigen leven; dat van 
onze medemens en tot de aarde. Daartoe lijkt deze laatste maand van het jaar gemaakt te zijn; een 
mooie maand waarin je alleen je overwegingen kunt maken, en dat is soms juist niet en soms juist 
wel heel fijn; maar ook waar we samen kunnen komen om “het erover te hebben”. 

Terug naar onze activiteiten: 

 In de nacht van de nacht, 28 oktober ging onze wandeling niet door. Het weer gooide roet in het 

eten en we hopen het volgend jaar een extra lange wandeling te kunnen maken 

De Algemene Ledenvergadering van 21 november jl.: Zoals u al hebt kunnen lezen op de website 
en facebook en door het conceptverslag van de vergadering, (dat u toegezonden werd per mail), 
zijn de kandidatenlijsten vastgesteld met dien verstande dat er mogelijk voor de gemeente Epe nog 
kandidaten zich konden melden. Het bestuur kreeg daarvoor mandaat van de leden en we zullen u 
op de hoogte houden. Ook de programma’s werden vastgesteld onder voorbehoud dat enkele 
wijzigingen/aanvullingen worden overgenomen. Die programma’s worden daarna nogmaals naar de 
leden gestuurd. 

 

 

 

 

Voorste rij: Li. Jan Aalbers, lijsttrekker GL gem. Epe, Bas Broekhuizen  (Epe), Slvia van Amerongen 
(Heerde),Wilma Baltus (Epe),Jan de Graaf (Epe), Geraldine  Kwekkeboom (Heerde).Tweede rij: Jacob 
Zwiers (Heerde), Cathleen van den Akker (Heerde), Hendrik Tuinstra (Epe), Jan Willem van der Baan 
(Epe). Jan Felix (Epe) ontbreekt op de foto. 

 



 

 

Maar; om “het erover te hebben” (en over andere dingen) nodigen we jullie graag uit voor 
onze Nieuwjaarswandeling op 21 Januari.  

We gaan dit keer niet de bossen in maar zoeken de weidse uitzichten, prachtige velden en akkers 
en de grandioze luchten rond het rivierengebied op. In verband met het feit dat we ook over 
particulier terrein zullen lopen en ter bescherming van het wild, wat in het gebied leeft, kunnen 
honden dit keer niet mee. We trekken de wandelschoenen voor ongeveer 7 km aan; starten om 
14.00 uur. Na afloop van de wandeling gaan we met elkaar nog een tijdje gezellig samen een hapje 
en drankje nuttigen. Aanmelding vooraf bij de secretaris: Hilly Schaffer; hillyschaffer@kpnmail.nl Of 
via mobiel: 0651023216.Na aanmelding ontvangt u de exacte informatie over ons startpunt. We 
vertrekken om 14.00 uur. 

 

 

 

En we gaan natuurlijk stemmen op 21 maart 2018. 

 Daarvoor is er nog wel het nodige te doen en de campagne is in de gemeente Epe al begonnen. 
Op de markten in zowel Vaassen als Epe hebben we een enquête gehouden met de vraag: 
Koopzondagen of niet?  

En Bas vertelt er het volgende over: 

Tijdens de laatste raadsvergadering stelde Leo Bestebroer van D66 voor op zondag 24 december 
de supermarkten 3 uur openstelling te gunnen. Dat zou dan voor het lange weekend met Kerstmis, 
nu wel zeker drie dagen, klanten de gelegenheid geven hun inkopen nog te doen. De vraag is 
hierbij aan de orde: “Wat is de toegevoegde waarde van drie uur extra openstelling op zondag voor 
Kerst?”  

mailto:hillyschaffer@kpnmail.nl


 

In het coalitieakkoord van 2014, dat GroenLinks mede heeft ondertekend, staat glashelder dat er 
geen koopzondagen in Epe mogelijk zullen zijn. Dat betekent dus ook: geen drie uur openstelling op 
de zondag voor de Kerst. Zo is afgesproken en daar houden we ons aan! 

We wilden echter de mening van de mensen in de dorpen hierover weleens horen; die is belangrijk 
en zeker, gezien het feit dat een nieuwe periode voor de deur staat. Daarom hebben we aan 
marktbezoekers de vraag gesteld:” wilt u een koopzondag in uw dorp “ja” of “nee”. Wie voor was 
legde een steentje in een potje met een “Ja” sticker; wie tegen was in een potje met een “Nee” 
sticker. De uitslag is als volgt: in Epe: “ja” 21 stemmen; “nee” 51 stemmen; dus ongeveer 29% voor 
en 71% tegen.  In Vaassen: “ja” 48 stemmen “nee” 54 stemmen; ongeveer 47% voor en 52% tegen. 
Dit is natuurlijk geen wetenschappelijk onderzoek, maar interessant is het wel omdat het verschil 
opmerkelijk is. Een echt onderzoek waard! 

Wat je zag, gewoon door het kijken en praten op de markten, was dat in Epe, markt op woensdag, 
meer oudere bezoekers waren dan in Vaassen waar de markt op zaterdag is. Verder blijkt uit de 
gesprekken, die we met de inwoners hadden, dat de mensen in Vaassen wat meer gericht zijn op 
Apeldoorn, waar wel een zondag openstelling is. 

De uitslag van de mini-enquête nemen we serieus. Wat er na de verkiezingen wordt besloten is aan 
de nieuwe coalitie, waarin we hopen weer van de partij te zijn. 

De huidige fractie was en is bezorgd om de kosten die de kleinere winkelier krijgt bij openstelling op 
zondag.   

Zij zijn beiden geen voorstander van de steeds meer oprukkende 24-uurs economie. 

Ook stelde Bas in antwoord op Leo Bestebroer dat in Japan mensen bezwijken onder de druk van 
de 24 uurs economie. En daarnaast is het goed mogelijk om voedsel drie dagen in koelkast, vriezer 
of voorraadkast te bewaren. Voor de mensen met een kelder is het helemaal makkelijk.  Los 
daarvan bestaat nog de mogelijkheid om door middel van  vacuümverpakking voedsel wat langer te 
bewaren. Tot zover de koopzondag. 

In Heerde gaat de campagne nog van start.  

15 December is er daartoe een samenzijn en tegelijkertijd overleg van leden GL met D66. De 
kandidatenlijst van D66 en GL Heerde worden samengevoegd en als één fractie gaan we daar 
samen weer deelnemen aan de verkiezingen. 

De samenwerking tussen de fracties D66/GL met de fractie van de PvdA loopt nog steeds lekker. 
Het is jammer, dat er bestuurlijk door de PvdA buitenproportionele wensen waren waardoor het 
samengaan van drie partijen niet haalbaar bleek. Dat de fracties elkaar blijven vinden is des te meer 
hoopgevend voor de toekomst en een flinke prestatie!                                                                                                      
Het wordt een mooi, druk en boeiend jaar!  Mede namens Hilly, Ida, Bas en Hendrik wens ik 
iedereen goede Kerstdagen en alle goeds voor 2018. 

Christien. 

Reacties en aandachtspunten kunnen naar: Christien Heinen, cheinen@xs4all.nl en/of Hendrik 
Tuinstra      hendrik.tuinstra@hccnet.nl ;  en/of Bas Broekhuizen: bas.broekhuizen@concepts.nl 
en/of Hilly Schäffer: hillyschaffer@kpnmail.nl GroenLinks Epe: www.epe.groenlinks.nl; GroenLinks 
Heerde: www.heerde.groenlinks.nl 
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